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ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веhе  Града  Новог  Сада  на  285. седници  од  05. децембра  2019. 
годинс, разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Божић  Вање, 
поставњено  на  LІІ  седници  Скупмтине  Града  Новог  Сада  од  15. јула  20 19. године, 
припремњсн  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  и  тим  
поводом  донело  је  Закњучак  број : 021-7/2019-1228-Іј  од  05. децембра  2019. 
године, који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  ка  
одборничка  питања  Бање  Божића  са  L І I седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15. јула  
2019. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  грађевинско  земгbиште  и  
инвестиције , на   2а5. седнициодржаној   05.12.  2019. годинедоноси  

ЗАКЊУЧАК  

І . Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничка  питања  Вање  Божића  ca LІІ  седнице  
Скупштине  Града  Новог  Сада  од  15. јула  2019. године, који  је  припремгоен  у  Градској  
управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције ,. 

ІІ. Одговор  на  одборничка  питања  Вање  Божића , који  чини  саставни  део  овог  
закгbучка, доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада . 
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Одборник  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Вање  Божића , на  LІІ  седници  Скупштине  Града  
Новог  Сада, одржаној  15. јула  201 9. године , поставио  је  следећа  одборничка  питања: 

1.,,да  ли  се  и  када  планира  асфалтирање  Рибарске  улице  у  Футогу  с  обзиром  да  већи  
део  улице  нема  асфалт  већ  има  туцаник  насут  и  профил  улице  је  врло  мали? 

На  поставј-bено  питање, Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  сачинила  
је  следећи  

°ДГОВОР  

1. захвањујемо  се  одбрнику  на  питању  и  указаном  поверењу . 
Ове  године  је  на  територији  Футога , само  кроз  одржавање  урађено  преко  25 улица  у  износу  
од  око  82.000.000,00 динара . 
захтев  за  асфалтирање  Рибарске  улице  је  прослеђен  стручној  служби  Градске  управе  за  
грађевинско  земњиште  и  инвестиције , која  ће  размотрити  предлог  и  видети  да  изнађе  
решење  предметне  проблематике  у  наредном  периоду . 

В. д. Н  А  Ч  Е  Л  Н  И  К  А  

дејан  Ман  
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